

慈濟多倫多人文學校

Tzu Chi Academy for the Humanities in Toronto

Email: tzuchitorontoschool@gmail.com

Office: 171 Delhi Ave., Toronto, M3H 1A7

Tel: 416-886-8886, 416-879-1578 (Sunday only)

<http://www.tzuchieast.ca>

遠距教學註冊說明

親愛的家長您好：

有關九月 2020 學年度的課程，因時下疫情未除，為維護全校師生健康，同時讓孩子們學習不中斷，慈濟人文學校經審慎思考，決定於 2020 學年度九月起持續遠距教學。我們會繼續關注疫情的發展，並隨時與您保持聯繫。

優質的教師團隊，配合數位資源豐富的新穎教材，十分期待您的支持與配合，在疫情中為孩子的學習加分。

以下是有關 2020-2021 學年度註冊相關訊息：

- 開學日期：2020 年 09 月 27 日
- 費用明細：
 1. \$ 360/人/學年
 2. 同一家庭優惠(二位學生或以上就讀本校) \$350/人/學年 (請家長註明同享優惠學生的班級、姓名)
備註：每班學生名額有限，將以註冊時間先後為考量；為免向隅，敬請準時註冊。
- 註冊時間：2020 年 08 月 17 日至 2020 年 09 月 30 日
- 註冊方式：
 1. 請您填妥“註冊報名表”，支票抬頭請開立 B. T. C. A. F. T. H，請註明學生姓名和班級。連同支票放入信封內，郵寄至指定地址並註明收件人(如下)，完成註冊手續。
 2. 親自遞交時間：2020 年 08 月 22 日(週六)及 08 月 29 日(週六)兩日，時間 10:30am~1:30pm
- 郵寄/親自遞交地址與收件人姓名：Attn. Roger Lai, 171 Delhi Ave, Toronto, ON. M3H 1A7
- 3. e-transfer 付費：lai.roger@gmail.com 請設定答案為：roger
[註冊報名表可以填寫好掃描或是拍照發郵件到 lai.roger@gmail.com](mailto:lai.roger@gmail.com)
- 為維持社交距離，保護您我的健康，所有學費收據、課本書籍等物品，將於整理好後，於開學前另約時間統一領取。完成註冊後，任課老師將於九月初與您聯繫，請您留意。如有其他的建議或提問，請隨時與學校保持聯繫。

再次感恩您對慈濟人文學校的肯定與鼓勵，祝願您闔府安康！

慈濟多倫多人文學校 敬啟

Dear Parents,

Regarding the 2020 school year reopening in September and due to the current epidemic situation. We would like to maintain the health and safety of the teachers and students in our school. We also would like to keep the children learning continuously with no interruption, the Tzu Chi Academy has decided to continue distance education for the 2020 school year starting in September. We will be observing the situation with Covid-19 and will give notice if we will be continuing distance education in the future.

With a high-quality team of teachers and innovative textbooks with rich digital resources, Tzu Chi Academy looks forward to your support and cooperation to make children's learning as best as it can be.

The September 2020 registration information will be as follows:

School reopens: September 27, 2020

- **Tuition fee:**

1. **\$360.00/person/school year**

2. **Family discount \$350/person/school year** (Families with two or more students can enroll at a discounted price of each student. Please specify the names and classes of all students eligible for discount on the enrollment slip.)

Please note: All classes offer limited space for enrollment, and the time to complete the registration will be considered, please register in a timely fashion to ensure placement.

- **Registration time:** August 17-September 30, 2020

- **Registration method:**

1. Please complete registration form and Cheque payable to: **B.T.C.A.F.T.H.** (Please indicate student name & class) and mail to address as follows.

2. **Delivery time in person:**

August 22 (Sat) and August 29 (Sat), 2020, Time: 10:30am-1:30pm

- **Mailing and in-person delivery address and recipient name:**
Attn. Roger Lai, 171 Delhi Ave, Toronto, ON. M3H 1A7

3. **e-transfer** : lai.roger@gmail.com (answer : roger)

please scan your registration form or take a picture to e-mail: lai.roger@gmail.com

- In order to maintain social distancing and protect our health, receipts, textbooks etc. will be ready to pick-up at another time before school starts.

After completing the registration, the class teacher will contact you in early September. If you have any other suggestions or questions, please feel free to keep in touch with the school.

Thank you again for your support and encouragement, wish all of you the best for your family.
Sincerely,

Tzu Chi Academy for the Humanities in Toronto